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PROTOKÓŁ Nr 3/2010 

III Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 29 grudnia 2010 r. 

 

Posiedzenie III Sesji rozpoczął o godz. 1100 Przewodniczący Rady Jan Piskor 

wypowiadając słowa: „Otwieram III Sesję Rady Gminy Sadlinki”. 

Przewodniczący przywitał zaproszonych gości, radnych oraz sołtysów. Na 

posiedzenie Rady Gminy przybyło 15 radnych w związku, z czym Przewodniczący Rady Jan 

Piskor stwierdził prawomocność obrad (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu).  

Radni przyjęli jednogłośnie następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 
2. Wystąpienie przedstawiciela Komendy Powiatowej Policji w Kwidzynie.   
3. Wręczenie nagrody Wójta Gminy Sadlinki za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 

artystycznej, upowszechniania kultury i sportu.  
4. Interpelacje i zapytania radnych.  
5. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych w okresie między sesjami. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XII/97/2008 Rady Gminy Sadlinki z 

dnia 8 lutego 2008 r. w sprawie wyemitowania obligacji przez Gminę Sadlinki oraz 
określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Sadlinki na rok 2010.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/294/2010 Rady Gminy 

Sadlinki z dnia 5 listopada 2010 r. w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu 
umarzania, odraczania lub rozkładania na raty należności pieniężnych mających 
charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Sadlinki i jego jednostkom podległym 
oraz wskazania organów do tego uprawnionych.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawianie w drodze kolejnych 
umów dzierżawy nieruchomości niezabudowanych stanowiących mienie komunalne 
na okres 3 lat.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zasad otrzymywania oraz wysokości diet dla radnych.   
11. Podjęcie uchwały w sprawie miesięcznej diety dla Przewodniczącego Rady Gminy 

Sadlinki. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa.  
13. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych.  
14. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
16. Wolne wnioski. 
17. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy. 

 
 

Ad. 2 i 3. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – przywitał Komendanta Powiatowego Policji Pana 

Komendanta insp. Macieja Szulca, Kierownika Posterunku Policji w Sadlinkach – Grzegorza 

Głuszkiewicza oraz dzielnicowego Pan Jarosława Bieleckiego.   

M. Szulc – Komendant Powiatowy Policji – wyraził zadowolenie ze spotkania. 

Wzorem lat ubiegłych przeprowadzony został z inicjatyw Komendanta Wojewódzkiego Policji 
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w Gdańsku konkurs na najlepszego dzielnicowego roku 2010. Na poszczególnych 

dzielnicowych można było głosować internetowo na stronach internetowych wrota Pomorza 

oraz urzędu marszałkowskiego.  W naszym powiecie wygrał dzielnicowy z terenu waszej 

gminy.  

Kilka lat temu ówczesny komendant wojewódzki wydał polecenie aby każdy 

dzielnicowy odwiedził na terenie swojego działania każdą rodzinę ale jest to po prostu 

niemożliwe. 

Istnieje możliwość zwiększenia etatów dzielnicowych poprzez ufundowania ich przez 

samorząd. Taki etat po 3 lub 5 latach przechodzi na etat policji, która musi go dalej 

utrzymywać. Taka sytuacja miała miejsce w trzech powiatach naszego województwa.  

W tym roku podobnie jak w roku ubiegłym nasz dzielnicowy zwyciężył w konkursie na 

najlepszego dzielnicowego roku. Jest to bardzo dobry dzielnicowy. Został służbowo 

przeniesiony do Ryjewa ale z różnych przyczyn wrócił do was z powrotem.  

Chciałem podziękować za dobrą współpracę z Gminą Sadlinki. Pani Wójt ma bardzo 

bliski kontakt z kierownikiem posterunku. Gmina Sadlinki jest gminą najspokojniejszą i to 

bardzo cieszy. Może jest to spowodowane tym, że gmina Sadlinki leży poza głównymi 

szlakami komunikacyjnymi.    

E. Krajewska – Wójt – przyczyną naszego spotkania było to, że Pan dzielnicowy 

otrzymał wyróżnienie, jest to grupa osób, które ze sobą współpracują.   

Bardzo się cieszę, że byłam przyczyną tego spotkania, jesteśmy zadowoleni z ich 

pracy. Pan dzielnicowy jest specyficzną osobą, która umie rozmawiać z ludźmi.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – dzielnicowy jest jak lekarz pierwszego kontaktu, 

który stara się podejmować trafne decyzje, nasz dzielnicowy stara się nam służyć i pomagać. 

Chciałbym jeszcze dodać, że Pan dzielnicowy wywodzi się ze środowiska pedagogicznego i 

to pomaga mu w dogadywaniu się z innymi ludźmi.  

G. Głuszkiewicz – Kierownik posterunku – jestem dumny ze swojego pracownika. 

Też byłem dzielnicowym i wiem jaka to jest ciężka praca.  

J. Bielecki – dzielnicowy -  dziękuję za wyróżnienie i docenienie mojej pracy. To jest 

służba, którą chcę wykonywać jak najlepiej.  

  M. Szulc – Komendant Powiatowy Policji – dziękuję jeszcze raz za zaproszenie.     

Jeżeli będzie taka potrzeba to jestem do Państwa dyspozycji.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – podziękował za przybycie na spotkanie 

przedstawicielom Komendy Powiatowej Policji w Kwidzynie.    
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Ad. 4.  

 S. Surma – radny – sprawa dotyczy przystanku, mam bardzo dużo telefonów od 

mieszkańców w tej sprawie. Zgłaszam wniosek aby posiedzenia komisji odbywały się o 

godz. 1430. 

 M. Majsak – radna – chciałabym się spytać czy sprawa zatoczek już jest zamknięta 

czy jeszcze w tej sprawie można coś zrobić. Ludzie wysiadający z autobusu od strony 

Kwidzyna wysiadają wprost do rowu. Czy nie można byłoby utwardzić tego kawałka rowu. 

Drugą sporawą jest wynajęcie remizy OSP Kaniczki.  

 J. Bendyk – sołtys – przystanek w Olszanicy. Zgłaszałem do pracowników, że nie ma 

dachu, eternit został zerwany.  

 M. Bułka– radny – spaliła się szopa Pana …… a tam stały dzieci czekające na 

autobus. Należało by pomyśleć o nowej wiacie dla dzieci oczekujących na przyjazd 

autobusu.   

 E. Gadacz – sołtys – co my jako sołtysi mamy mówić ludziom jeżeli chodzi o 

odśnieżanie prywatnych wjazdów czy posesji. Chodzi tu zwłaszcza o ludzi starszych.  

 I. Szczotka – radna – proszę o uzupełnienie dwóch lamp na zakręcie koło Pana 

Głędka. Proszę Przewodniczącego aby na następną sesję poprosić kogoś z powiatu w 

sprawie drogi koło byłego SKR, tam gdzie wożony jest piach z kopalni.  

 A. Zorena – mieszkaniec sołectwa Glina – chciałbym poruszyć sprawę braku budki 

dla dzieci czekających na autobus. Czy starostwo zwracało się do pani Wójt o wskazanie 

kandydata do zespołu problemowego ds. rolnictwa.  

 

Ad. 5. 

E. Krajewska – Wójt - przedstawiła informację na temat spraw realizowanych  

w okresie między sesjami.  

 

Ad. 6. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr III/7/2010 z dnia  

29 grudnia 2010 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XII/97/2008 Rady Gminy Sadlinki z dnia 8 

lutego 2008 r. w sprawie wyemitowania obligacji przez Gminę Sadlinki oraz określenia zasad 

ich zbywania, nabywania i wykupu.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 7. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr III/8/2010 z dnia  

29 grudnia 2010 r. w sprawie zmian budżetu Gminy Sadlinki na 2010 rok.   
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Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 8. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr III/9/2010 z dnia  

29 grudnia 2010 r. w sprawie w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/294/2010 Rady Gminy 

Sadlinki z dnia 5 listopada 2010 r. w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

umarzania, odraczania lub rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny przypadających Gminie Sadlinki i jego jednostkom podległym oraz wskazania 

organów do tego uprawnionych.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 9. 

 J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr III/10/2010 z dnia  

29 grudnia 2010 r. w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawianie w drodze 

kolejnych umów dzierżawy nieruchomości niezabudowanych stanowiących mienie 

komunalne na okres 3 lat.   

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Przewodniczący zaproponował 5 minutową przerwę. 

 

Ad. 10.  

A. Leśkiewicz – radny – proponuję aby do poszczególnych stawek dodać po 20 

zł.  

 W. Berent – radny – ponawiam propozycję Pana Zdankiewicza aby wprowadzić 

miesięczną dietę. 

 I. Szczotka – radna – proponuję aby pozostawić stawki diet na niezmienionym 

poziomie.  

 J. Piskor – Przewodniczący Rady – proponuję przegłosować propozycję. Kto jest za 

propozycją radnego Leśkiewicza.  

Za przyjęciem propozycji radnego Leśkiewicza głosowało 11 radnych a za propozycją 

radnego Berenta 4 radnych.    

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr III/11/2010 z dnia  

29 grudnia 2010 r. w sprawie w sprawie zasad otrzymywania oraz wysokości diet dla 

radnych.  
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Za przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 4 radnych się wstrzymało, 1 radny był 

przeciw w związku z tym uchwała została przyjęta większością głosów.   

 

Ad. 11.  

 M. Zdankiewicz – Z-ca Przewodniczącego Rady – odczytał uchwałę w sprawie 

miesięcznej diety dla Przewodniczącego Rady Gminy Sadlinki, pomijając wysokość kwoty 

diety.  

 G. Podgórska – radna – proponuję aby podnieść dietę przewodniczącego do 

wysokości 1.100,00 zł miesięcznie.  

 J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr III/12/2010 miesięcznej 

diety dla Przewodniczącego Rady Gminy Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 5 radnych się wstrzymało w związku  

z tym uchwała została przyjęta większością głosów.   

 

Ad. 12. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr III/13/2010 z dnia  

29 grudnia 2010 r. w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 13. 

 J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr III/14/2010 z dnia 29 

grudnia 2010 r. w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

  

Ad. 14.  

Za przyjęciem protokółów obrad z I i II Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 15 

radnych uczestniczących w posiedzeniu w związku z czym protokoły zostały przyjęte 

jednogłośnie.   

 

Ad. 15.  

E. Krajewska – Wójt – przystanek w Białkach będzie w najbliższym czasie zrobiony. 

Sołtys z Olszanicy twierdził, że zgłaszał problem pracownikowi Gminy. Pracownik stwierdził, 

że taka sytuacja nie miała miejsca. Przystanek zostanie naprawiony w najbliższym czasie.   
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Jeżeli chodzi o przystanek w Glinie to przystanek powinien by ze względu na 

bezpieczeństwo dzieci. Będę się starał aby te przystanki zrobić.  

Temat zatok był jednoroczny i się skończył. Starostwo jasno powiedziało, że jeżeli 

chodzi o nieuregulowane stosunki gruntowe to jest problem. Odbyły się rozmowy ze 

wskazaniem gdzie mają być zatoki ale okazywało się, że one mogą być w zupełnie innych 

miejscach. Ktoś uzyskał zatokę a ktoś ją tracił.  

Jeżeli chodzi o Kaniczki to za zgodą rady gminy świetlica została wydzierżawiona na 

okres 10 lat za kwotę 1 zł  za metr kwadratowy dla Pani Paczkowskiej. Ta Pani chce 

inwestować w świetlicę, a krótszy czas ją nie interesował.  

M. Majsak – radna -   w naszej miejscowości jest jeden przystanek i jest problem z 

wysiadaniem z autobusu ponieważ tak naprawdę wysiada się do rowu.  

E. Krajewska – Wójt – w tym momencie wchodzimy w zakres drogi powiatowej i 

pojawia się problem. Przyjrzę się temu tematowi.   

Gmina odśnieża zatoki i nie ma problemu aby je odśnieżyć. Mamy problem tego 

rodzaju, że nie są odśnieżane chodniki. My staramy się odśnieżać i mamy nadzieję, że przy 

swoim ciągniku będziemy mogli to przyspieszyć.  

Natomiast jeżeli chodzi o dwie lampy w Olszanicy to ta sprawa zostanie na wiosnę.   

Sprawa dotycząca Zespołu ds. rolnictwa to nie ma wytypowanej osoby do zespołu. 

Zespół przez 4 lata nic nie zrobił. Starosta jako taki nie ma uprawnień w tym zakresie, można 

się zajmować rolnictwem i nic z tego nie wyjdzie.  

Natomiast jeżeli chodzi o zespół ds. Liwy nie spotkaliśmy się dość dawno. Ciągnięcie 

rury z IP do Wisły nic nie da jeżeli nie zgodzi się sam zakład. Ja jako Wójt Gminy Sadlinki 

oraz wójt gminy Kwidzyn pani Nowogrodzka nie zgadzamy się ze sposobem wyliczenia strat. 

Chcemy wspólnie z panem Szajerką podjąć działania, że jesteśmy w stanie aby się podzielić 

kosztami i wyliczyć faktyczne odszkodowanie. Pan Szajerka twierdzi, że powinny być dwie 

pompy jedna u ujściu kanału Palemona a druga w Białek Górze, które odprowadzą nadmiar 

wody w czasie intensywnych opadów.  Nie mając takiego dokumentu jest bardzo trudno 

dyskutować. Zadzwonię do Pana Starosty aby zwołał spotkanie zespołu. W marcu lub w 

kwietniu będę widziała jakie są straty. 

S. Surma – radny – a co ze sprawą komisji na 1430. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – kto jest za wnioskiem radnego Surmy aby 

komisje odbywały się o godzinie 1430. 

Za wnioskiem głosowali wszyscy radni.  

W. Berent – radny – czy zakupiony ciągnik będzie obsługiwany przez pracownika 

gminy czy też przekazany firmie.  

E. Krajewska  - Wójt – nie będziemy przekazywać firmie. Ciągnik będzie 

obsługiwany przez pracownika gminy. 
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I. Szczotka  - radna – czy na ternie gminy nie można by było zorganizować jednego 

lodowiska? 

E. Krajewska – Wójt – myślę, że na następną sesję zaprosimy Starostę.  

 

Ad. 16. 

 Radni wolnych wniosków nie wnieśli.  

  

Ad. 17. 

Przewodniczący Rady zamknął o godz. 1305 obrady III Sesji Rady Gminy Sadlinki.  

 

 

Protokołował:  
S. Rogala 

 

 

 

 

 

 

 


